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Javna razprava
Na seji izvršnega odbora predsedstva ob-

činske konference so člani razpravljalio spre-
membi pravil ter organizaciji javne razprave
o pravilih občinske konference SZDL in sta-
tutih občine in mesta. Razprava je tekla tudi
o hišni samoupravi v luči zakona o združe-
nem delu (gradivo je pripravila samouprav-
na stanovanjska skupnost). Obravnavali so
polletno finančno poslovanje občinske konfe-
rence, ki je y planiranih okvirih z odstopanji
v posameznih postavkah), vendar bo ob tri-
četrtletju verjetno potrebno narediti reba-
lans. Obenem so razdelili sredstva krajevnim
odborom SZDL po že izdelanih kriterijih.

V tem obdobju se je sestalo tudi več po-
sameznih odborov. Tako je koordinacijski od-
bor za odlikovanja obravnaval priapele pred-
loge za bronasta priznanja OF, operativni od-
bor za samoprispevek II je opravil pregled
dela, oziroma izvajanje začrtanega programa
izvajanja del. Koordinacijski odbor za celo-
dnevno šolo je razpravljal o uvedbi celodnev-
ne šole v Kosezah, ter o kadrovskih zadevah.

Na posvetu s predsedniki krajevnih kon-
ferenc je tekla beseda o aktivnosti v jesen-
skem obdobju, predsedstvo občinske konfe-
rence pa je razpravljalo o statutih, prvih pri-
pombah k pravilom, gospodarskih gibanjih. v
I. polletju.

Člani razširjenoga aktiva so se dogovorili
o uskladitvi aktivnosti do konca letošnjega
leta ter uskladili programe, obenera pa so
podprli akcijo za graditev samskih domov.

Člani predsedstva so na 27. redni seji raz-
pravljali o uveljavljanju zakona o združenem
delu, samoupravnem sporazumu za gradnjo
samskih domov, o predlogu sprememb in do-
polnitvah družbenega dogovora — o obliko-
vanju in izvajanju štipendijske politike ter o
stanju turizma na področju občine.


